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W zwiqzku z modernizacja pfiy targowiska miejskiego przy

ul. Kaliskiej uprzejmie proszq o uwzglqdnienie w ramach Srodk6w
przewidzianych w bud2ecie 2077roku na naprawe d169 we Wloctawku

,,naprawQ- modernizacjq wjozdu na targowisko od strony ul. Kalisklei,"

Obecny wjazd na targowisko jest pelne dziur, nier6wnoSci i zaglqbiefi, szpeci

wyglqdem i estetykQ itp.

Dlo cqloiciowego efektu ifunkcjonalnoici i estetyki torgowiska mieiskiego przy

ul. Koliskiej i tej czqici osiedla male Poludnie wskazane iest wykononie pny tei
okazji naprawy plyty by noprowi( jednoczeinie i wiazd na targowisko mieiskie.

Proszq o uwzglqdnienie proSby mojej i sprzedajqcych na targowisku za co z g6ry

dziqkuje.
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